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Pan

Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 7 października 

2022 r. pragnę poinformować, że pomimo absencji pracowników, przewozy 

realizowane były w największym możliwym zakresie. Sytuacja związana 

ze zwolnieniami chorobowymi kierowców i motorniczych MPK-Łódź Sp. z o. o. 

stabilizuje się i w minionym tygodniu nie zrealizowano zaledwie 1 proc. kursów.

Szczegółowe dane dotyczące liczby kierowców i motorniczych, o których 

przekazanie wnosi Pan Radny, są w posiadaniu spółki MPK-Łódź Sp. z o. o.

Wojciech ROSICKI

Do wiadomości:

Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Organizacji Urzędu 
i Obsługi Mieszkańców UMŁ.




